
Concept Verslag Commissie Samenleving 1 september 2020
Datum 01-09-2020
Tijd 19:30 - 22:00
Locatie Raadzaal
Voorzitter H.T.W. Visser
Aanwezigen Nanne van Dellen, Belinda Elfrink, J. Harmsen, A. Ilhan, M.B.M. Jansen, J.G.B.A.  

Lombarts, C.H.M. van Merwijk, J. de Nooij, L. van der Velden, W.L.J. Voetdijk-ten 
Have, P. de Winkel en Hans Winters

Toelichting

1 Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom bij deze eerste 
commissie vergadering na het zomer reces. In verband met de corona 
maatregelen is er per fractie maar één woordvoerder in de raadszaal aanwezig. 
Voor Lokaal Belang en voor het CDA zullen er vanavond meerdere 
woordvoerders zijn. Bij het wisselen van de woordvoerder zal de plaats in de 
raadszaal eerste gereinigd worden. Hierdoor zal er een korte onderbreking van 
de vergadering zijn.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2 Inspraak
Gelegenheid voor inwoners om zich tot de commissie te richten over 
geagendeerde en niet-geagendeerde onderwerpen die tot de competentie van 
de commissie behoren.

Ingesproken zal worden door dhr. Jos Boonman, bestuurder LiemersNovum, 
mede namens dhr. Maarten Delen, voorzitter centrale directie Liemers College 
over agendapunt 6 Haalbaarheidsonderzoek Vestersbos.

Na afloop van het inspreken zijn er veel vragen aan de heer Boonman gesteld. 
Deze vragen hadden betrekking op:
- de omvang van een locatie met 0 - 16 jaar
- bereikbaarheid van de locatie, verkeersveiligheid
- de locatie, is een andere locatie bespreekbaar. Als deze locatie niet geschikt is 
wat zijn dan de gevolgen voor het concept
- overgang van basisschool naar voortgezet onderwijs

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
De commissie wordt gevraagd de besluitenlijst van de vergadering van 23 juni 
2020  vast te stellen.

Het verslag van de commissie van 23 juni wordt ongewijzigd vastgesteld.

4 Vaststellen termijnagenda en lijst toezeggingen en moties
De commissie wordt gevraagd de termijnagenda en lijst toezeggingen en moties 
vast te stellen.

Over de planning- en rappellijst worden geen vragen gesteld of opmerkingen 
gemaakt.



5 Z/20/360556 Veilig Thuis; conceptbegroting 2021 en jaarverantwoording 
2019 (incl. presentatie door manager Veilig Thuis Midden-Gelderland)
Voorafgaand aan de behandeling in de commissie zal de manager (Ingrid van 
Sluijs) van Veilig Thuis Gelderland-Midden een presentatie verzorgen en de 
commissie bijpraten over Veilig Thuis.

De raad wordt voorgesteld:
1. Kennis te nemen van de jaarverantwoording 2019 van de stichting Veilig Thuis 
Gelderland-Midden.
2. Kennis te nemen van en in te stemmen met het indienen van bijgevoegde 
zienswijze op de conceptbegroting 2021 van de Stichting Veilig Thuis 
Gelderland-Midden.

Portefeuillehouder: Belinda Elfrink

Na een korte introductie door wethouder Elfrink volgt de  presentatie van mw. 
Ingrid van Sluijs.
Naar aanleiding van de presentatie worden vragen gesteld over:
- de ketensamenwerking
- de impact van corona
- wachtlijst, bestaan hiervan en beleid
- gevolgen voor het werk van de AVG

Naar aanleiding van het door het college aangeboden voorstel worden vragen 
gesteld over:
- het eigen vermogen dat er bij Veilig Thuis was en dat zij ook nu graag weer 
willen vormen.

Namens het college beantwoord wethouder Elfrink de vragen hierover:
- de lijn van de gemeente Zevenaar is dat er geen reserves opgebouwd worden 
bij verbonden partijen. de gemeente beschikt zelf over weerstandsvermogen. 
Daar heeft de gemeente dan ook grip op.

Schriftelijke beantwoording
De wethouder zal de vraag van de heer de Winkel over hoe dan de reserve die 
er wel was bij Veilig Thuis in het verleden is ontstaan schriftelijk beantwoorden.

Conclusie:  Hamerstuk .

6 Z/20/351006 Haalbaarheidsonderzoek Vestersbos
De raad wordt voorgesteld om:
1. Een krediet van € 25.000 beschikbaar  te stellen voor het doen van een 
haalbaarheidsonderzoek voor vervangende nieuwbouw voor basisscholen de 
Wissel en de Tamboerijn op locatie Vestersbos.

Portefeuillehouder: Nanne van Dellen

Door de commissieleden worden vragen gesteld over:
- waarom is de raad niet eerder geïnformeerd over het toevoegen van voortgezet 
onderwijs en sportvoorzieningen op deze locatie;
- is een ikc naast het spoor wenselijk, waarom nu zoveel haast, is het niet 
verstandiger om eerst te wachten op het einde van de corona crisis;
- waarom wordt er nu ook gesproken over leerlingen van de Zonegge naar het 
Vestersbos, wat gaat er dan gebeuren met een leeg Zonegge gebouw;
- waarom wordt er nu een budget aangevraagd: onderzoek naar een locatie of 



ook voor een onderzoek naar een voorkeursscenario;
- waarom is er nu al een voorselectie voor Vestersbos: er wordt immers maar 
één locatie onderzocht;
- is er toch ook nog woningbouw mogelijk op dit terrein, goede locatie voor 
huisvesting van ouderen en jongeren. Immers dicht bij het centrum en dicht bij 
het openbaar vervoer;
- onderzoek naar de verkeersveiligheid, eerder was dit voor twee basisscholen 
een probleem;
- oppervlak schoolplein is niet groot genoeg voor opvang 0 tot 4 jarigen, twee 
basisscholen en voortgezet onderwijs;
- is de locatie Landeweer, waaraan ook nog een lege kavel grenst die eigendom 
is van de gemeente, niet meer voor de hand liggend;
- zijn de wijken waardoor realisatie van dit plan "witte plekken" ontstaan nog wel 
aantrekkelijk voor gezinnen met jonge kinderen, spreiding niet meer optimaal.

Namens het college beantwoordt wethouder Van Dellen de vragen:
- in 2019 zijn al door de PvdA vragen gesteld over de locatie Vestersbos, daar is 
toen al aangegeven dat er gezocht zou worden naar onderwijslocatie;
- in het onderzoek zal ook met de ouders en ook met de buurt gesproken 
worden;
- het geld wordt gevraagd haalbaarheidsonderzoek voor de Wissel en de 
Tamboerijn op locatie Vestersbos, dit traject loopt al langer. In het scholen 
overleg kwam dit onderzoek aan de orde en gaven Liemers Novum en 
Quadraam aan dat het goed zou zijn om te onderzoeken of  er een combi 
functie  op die locatie kan. Afgesproken is dat hier naar gekeken wordt en dat dit 
niet vertragend mag werken op het onderzoek voor de Wissel en de Tamboerijn. 
Het zijn in feite twee aparte trajecten die nu gelijk op lopen: Wissel en 
Tamboerijn naar Vestersbos en daarnaast VO daaraan koppelen;
- er worden geen andere locaties onderzocht omdat vaststaat ook in het IHP dat 
de Wissel en Tamboerijn op deze locatie komen.
- er is ook gekeken naar de kwaliteit van het gebouw. Dat is het rapport waarin 
de vier varianten zitten. Dit geldt dus alleen voor het VO;
- woningbouw op deze locatie is meerdere malen aan de orde geweest;
- stel dat uit het onderzoek zou komen dat alleen Liemers Novum op deze locatie 
kan komen dan zijn er al intekeningen gemaakt over wat dan kan, en dat is 
bijvoorbeeld woningbouw. Beide basisscholen, het VO en het gymlokaal passen 
op deze locatie, waarbij dan het grond gebied gebruikt wordt;
- verkeersveiligheid, eventueel verleggen verkeersstromen etc.  worden in dit 
onderzoek meegenomen;
uit het onderzoek moet ook blijken of het gereserveerde bedrag voor de realisatie 
van beide basisscholen voldoende is;
- voor het VO wordt in de gemeenschappelijke regeling geld gereserveerd echter 
niet voldoende om in deze nieuwbouw te voorzien. Hoe dit opgelost moet/kan 
worden is deel van het onderzoek;
- spreiding van scholen vastgelegd in het IHP;
- in het vervolgonderzoek wordt de invulling van de "witte plekken" meegenomen;
- 0 tot 16 is in het overleg (onverwacht) naar voren gekomen, iedereen heeft snel 
gereageerd, de raad is in mei van dit jaar voor het eerste hierover geïnformeerd.

Toezegging wethouder:
Aan de commissieleden zullen de vragen en de beantwoording uit 2019 over 
Vesterbos worden toegezonden.

Conclusie: Bespreekpunt



7 Z/20/362457 Onderwijskansenbeleid  2020-2023
De raad wordt voorgesteld:
1. Het Beleidsplan Onderwijskansen gemeente Zevenaar 2020-2023 en de 
daarin geformuleerde visie, ambities en doelstellingen vast te stellen;
2. Het college de opdracht te geven in samenwerking met betrokken partijen een 
uitvoeringsagenda voor het onderwijskansenbeleid gemeente Zevenaar op te 
stellen.

Portefeuillehouder: Nanne van Dellen

Door de commissieleden worden vragen gesteld over:
- afgelopen november bij de begroting is het schoolklimaat als 
bezuinigingsvoorstel opgenomen, nu staat dit er gelukkig weer in;
- laaggeletterdheid doelstelling is om dit te laten dalen met 1 % wordt dit bedoeld 
of wordt 10% bedoeld;
- wat zijn de indicatoren waarmee wij als raad kunnen vaststellen of de 
doelstelling gerealiseerd zijn;
- is bekend waarom er maar 65% van de kleuters meedoen terwijl dit landelijk 
85% is;
- wat er op Liemerse schaal georganiseerd om laaggeletterdheid tegen te gaan.

Namens het college beantwoordt wethouder Van Dellen de vragen:
- doe doelstelling is om de laaggeletterdheid met 1% te laten dalen;
- bij de uitvoeringsagenda zit ook het onderzoek naar de vraag van waarom maar 
65% van de kleuters, we streven er zeker naar om dit percentage te vergroten.

Conclusie: Hamerstuk

8 Z/20/363026 Liquidatieplan voor de opheffing van de Gemeenschappelijke 
Regeling Werkvoorziening Midden Gelderland (GR/WMG) / Presikhaaf 
Bedrijven (PHB) per 31-12-2020
De raad wordt voorgesteld:
1. In te stemmen met de opheffing van de Gemeenschappelijke Regeling 
Werkvoorziening Midden Gelderland (GR WMG)
2. In te stemmen met het liquidatieplan van Presikhaaf Bedrijven (PHB)
3. Het college op te dragen de instemming van de raad met de opheffing van de 
Gemeenschappelijke Regeling Werkvoorziening Midden Gelderland (GR WMG) 
en de zienswijze van de raad over het liquidatieplan kenbaar te maken aan 
Presikhaaf Bedrijven (PHB).

Portefeuillehouder: Belinda Elfrink

De leden van de commissie zijn alle zeer content met dit voorstel waarmee nu 
het opheffen van de Gemeenschappelijke regeling Werkvoorziening Midden 
Gelderland een feit wordt.

Conclusie: Hamerstuk

9 VNG Ledenbrief 20-026 d.d. 9 juni 2020 Verbinden met Schulden
Geagendeerd op verzoek van de fractie van Sociaal Zevenaar (lijst ingekomen 
stukken raadsvergadering 8 juli jl.) in verband met nieuwe wetgeving.



Toelichting op verzoek agendering van de fractie Sociaal Zevenaar:
- een viertal wetten m.b.t. schulden komen naar de gemeente toe. wij hebben 
hier nog niets over vernomen. Komt er nog iets naar de raad?

Namens het college beantwoordt wethouder Elfrink deze vraag:
- er komt m.b.t. schuldhulpverlening in december een raadsvoorstel 
(verordening) naar de raad
- m.b.t. de wet vereenvoudiging beslagvrije voet en de wet stroomlijning derde 
beslag: dit zijn twee wetten die echt allen de uitvoering raken;
- adviesrecht gemeente in het kader van bewindvoering vindt momenteel een 
pilot plaats, zodra daar mee over bekend is en de wet ook duidelijk is wordt de 
raad hierover geïnformeerd. Het wetsvoorstel is nog niet geheel gereed, nog 
onduidelijk is of ook hier een verordening voor moeten worden opgesteld. De 
invoering van deze wet is pas medio 2021.

10 RIB 2020-073 Kwartaalrapportage zorgkosten jeugd en Wmo Q1 2020
Geagendeerd op verzoek van de fractie van Lokaal Belang (lijst ingekomen 
stukken raadsvergadering 8 juli jl.). De fractie wil graag met het college spreken 
over de verdere uitrol pilot POH-JGGZ.

Toelichting op verzoek agendering van de fractie Lokaal Belang:
- Pilot praktijkondersteuning huisarts JGGZ steeds meer gemeenten kiezen voor 
deze aanpak. Lijkt een gedeeltelijke oplossing te zijn voor de kosten stijging. De 
vraag is of deze werkwijze nu volledig is uitgerold,  is dit nu de standaard en 
blijven de resultaten gelijk.

Namens het college beantwoordt wethouder Winters deze vraag:
- deze nieuwe werkwijze is al langer gelden ingezet. Drie belangrijke 
componenten: het gaat om snel en adequaat advies te kunnen geven bij cases 
waarvoor zij eigenlijk niet zijn opgeleid, een goede, snelle en efficiënte indicatie 
en daarnaast voorkomt dit onnodig doorverwijzing naar te zware (lees te dure) 
zorg. De pilot heeft een aantal jaren geduurd. Verbetering op deze wijze 
gerealiseerd van 50% van de kosten. Door verdere verdieping wordt nog een 
verdere reductie van de kosten verwacht.
- voor de wethouder is de vorm en organisatie ondergeschikt aan het resultaat. 
M.a.w. als huisartsen dit in een andere vorm willen gaan wij zeker kijken hoe dan 
wel met het zelfde resultaat.
- n.a.v. een vraag over de landelijke pilot voor waarbij jongeren die wel naar een 
organisatie verwezen zijn een "herindicatie" krijgen waardoor ook naar lichtere 
(lees minder dure) hulpverlening wordt doorverwezen antwoord de wethouder 
dat die contacten ook al zijn gelegd. de wethouder merkt op dat alle hierbij 
betrokken partijen in de "juiste" stand staan en meewerken.

11 Stand van zaken Sociaal Domein
Vanwege de importantie en impact van het onderdeel sociaal domein staat dit 
onderwerp als terugkerend onderdeel op de agenda. De portefeuillehouders 
informeren de commissie op hoofdlijn over de ontwikkelingen, voor de commissie 
is er gelegenheid tot het stellen van vragen en het voeren van onderling overleg.

Wethouder Winters:
Corona:
- afname aanvragen WMO hulpmiddelen, sinds augustus zien we deze weer 
komen. Er vindt een inhaalslag plaats, er is helaas een wachtlijst er is extra inzet 
om deze wachtlijst zo snel mogelijk op te lossen.



Jeugdvragen:
- aantal is stabiel gebleven, geen wachtlijsten;
- contacten vaak met bijvoorbeeld beeldbellen;
- geen extra problemen als gevolg van corona

eenzaamheid ouderen:
- op dit moment loopt er onderzoek naar de mogelijkheid om data in te zetten 
met in achtnemen AVG regels om te zien hoe met de mensen die niet bekend 
zijn bij de dagbesteding in contact kunnen komen.

inkomensverstrekking:
- door ontwikkeling van de toegang, kwaliteitscontrole, ontwikkeling dashboards, 
inzetten op professionalisme van de consulenten en minder inzet van de 
wijkteams met als resultaat snellere hulpverlening
Rapportage Q2 in september: 30 september informatie avond

huishoudelijke hulp:
college heeft besloten geen gebruik te maken van de inkoop bij een zorgpartij. 
Op 30 september zal hierover meer uitleg gegeven worden

inkoop:
nieuwe inkoop vanaf 1 juli afgerond. We zijn van 500 naar 300 aanbieders 
gegaan, omzet naar nieuwe aanbieders is goed verlopen. Voor de gebruikers is 
dit allemaal netjes en adequaat verlopen.

12 Punten van orde commissie
De leden van de commissie kunnen agendaverzoeken aan de commissie 
voorleggen.
Er waren geen punten van orde.

13 Mededelingen portefeuillehouders
Gelegenheid voor de portefeuillehouders om korte actuele en urgente 
mededelingen te doen.

Wethouder Van Dellen:
-de tweede ronde tegemoetkoming in de extra kosten als gevolg van de corona 
epidemie voor de gemeenten is inmiddels bekend, te weten  € 777 miljoen  voor 
de gemeente Zevenaar zal dit vermoedelijk neerkomen op  € 1 miljoen. We 
weten echter nog niet hoe dit is opgebouwd. Dit betreft  wel geoormerkt geld.

14 Rondvraag
De leden van de commissie kunnen vragen stellen aan de portefeuillehouders.

Hier wordt geen gebruik van gemaakt.

15 Sluiting
Zevenaar,
Namens de Agendacommissie,

Notulen
De voorzitter sluit de vergadering om 22.54u.


